

Title (en)

Fire extinguishing plant with pressurized extinguishing gas in gas bottles

Title (de)

Feuerlöschanlage mit in Gasflaschen gefülltem Hochdruck-Lösungsgas

Title (fr)

Installation d'extinction d'incendie à gaz d'extinction sous pression dans des bouteilles de gaz

Publication

EP 0882471 A2 19981209 (DE)

Application

EP 98108700 A 19980513

Priority

DE 19723589 A 19970605

Abstract (en)

Extinguishing valves (21-23) are connected by a pipe system to the collecting tubes (4,5) which are attached to the gas flasks filled with high pressure extinguishing gas. The pipe system comprises individual screw-up tubular parts (10,11,15-17) prefabricated into a kit and having right and left threads at the ends so that they can be fitted together by threaded sleeves (6,7,18,19) with right and left threads. The individual tubular parts can be T-sections (10,11,15-17) with angled sections (31,32) and connectors (28) each screwing together with the threaded sleeves. Each end of the collecting tubes can have a T-section whereby the T-sections (10,11) are connected by a threaded sleeve and the opening of the T-section is closed by a closure cap (13).

Abstract (de)

Eine Feuerlöschanlage, die mit in Gasflaschen gefülltem Hochdruck-Lösungsgas betrieben wird, weist ein Rohrsystem mit Sammellohren (4,5) und mit Löschventilen (21 bis 23) auf, an denen im Brandfall das Lösungsgas austreten kann. Das Rohrsystem besteht aus baukastenmäßig vorgefertigten verschraubbaren rohrförmigen Einzelteilen, die an den Enden mit Rechts- und Linksgewinde versehen und mittels Gewindemuffen (6,7,18,19) mit Rechts- und Linksgewinde miteinander verbindbar sind. Damit wird ein hochdruckdichtes Rohrsystem geschaffen, das aus baukastenmäßig vorgefertigten, verschraubbaren rohrförmigen Einzelteilen besteht. Die Herstellungs- und Montagezeiten werden verringert. <IMAGE>

IPC 1-7

A62C 35/68

IPC 8 full level

A62C 35/58 (2006.01); **A62C 35/68** (2006.01)

CPC (source: EP)

A62C 35/68 (2013.01)

Citation (applicant)

DE 19608781 A1 19960919 - SBK GMBH [DE]

Cited by

EP1172594A3; EP1172594A2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0882471 A2 19981209; EP 0882471 A3 19990127; EP 0882471 B1 20031001; AT E250960 T1 20031015; DE 19723589 A1 19981210;
DE 59809765 D1 20031106; NO 982547 D0 19980604; NO 982547 L 19981207

DOCDB simple family (application)

EP 98108700 A 19980513; AT 98108700 T 19980513; DE 19723589 A 19970605; DE 59809765 T 19980513; NO 982547 A 19980604